
 
  

 
Verslag over de algemene vergadering van dinsdag, 24 augustus 2021 

Aanwezig:   
 
de heren M. VANBUEL (NV G&A DE MEUTER) Voorzitter 
 S. BEERTEN (NV MOURIK) 
 J. VERSTRYNGE (NV  VIABUILD)                                            
                        G. COERTJENS (NV BILFINGER INDUSTRIAL SERVICES) 
                        F. DE MEDTS (NV G&A DE MEUTER) 
 R. GEVAERT (NV ROMARCO) 
 B. LIBRECHT (NV  LIBRECO 
                        W. VAN PEE (BVBA  ASBEST CLEANING SERVICES) 
 S. JACQUEMIN (NV LAURENTY) 
 M. BOTERDAELE (GROUP WANTY) 
 G. MARTENS (BVBA REDECO) 
 M. DEBRUXELLES ( ARENO SA ) 
 D. VANDEKERKHOF (NV RENOTEC) 
  
Verontschuldigd :  
 
de heren   
  P. VAN DE VELDE (NV ART- VALENS) 
 L. DE KNIJF (APB BV) 
 
Gast :  
 
de heer   
  D. BULENS (VZW TECNOBOUW) 
 
 
De heer M. Vanbuel, Voorzitter, heet iedereen van harte welkom en verontschuldigt zich voor het 
laattijdig vastleggen van de vergaderlocatie en het versturen van de agenda.  We verwelkomen 
Mevrouw Debruxelles van de firma Areno en laten alle aanwezigen zich even kort voorstellen om kennis 
te maken. 
 
  
AGENDA  
 
1. Verslag algemene vergadering 22 juni 2021. 

 
Het verslag wordt zonder opmerkingen goedgekeurd. 
 

2. Werkgroep opleidingen/PBM’s (Guy Coertjens, Michel Fumière, Jan Wauters en Maarten 
Vanbuel) 

 
De heer Dirk Bulens geeft een volledige presentatie van de locaties waar de diverse opleidingen  
van Tecnobouw zullen plaatsvinden. Er is sterk ingezet op het decentraliseren van de 
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herhalingsopleidingen asbestverwijderaar en werfleider. Zo zijn er opleidingsmogelijkheden in 
Seraing en in Kortrijk. De mogelijkheid bestaat eveneens nog steeds dat er op locatie, bij de klant 
zelf, herhalingsopleidingen georganiseerd worden. Het realiseren van de basisopleiding 32u op een 
andere locatie dan BEMT te Geel is voorlopig niet mogelijk aangezien er veel materiaal verhuisd 
dient te worden voor het praktische gedeelte van de opleidingen. Deze presentatie wordt als 
bijlage aan het verslag gevoegd.   
 

3. Presentatie inhoud opleidingen + suggesties opleidingen 2022 (Guy Coertjens) 
 

De heer Coertjens doet een warme oproep om zo veel mogelijk thema’s door te geven die zeker 
besproken dienen te worden bij de herhalingsopleidingen. Door aandachtspunten naar voor te 
brengen wordt de inhoud van de cursus meer gericht op de behoeften van de markt en zal er ook 
steeds vernieuwing in de lesinhoud komen. 
 

4. Werkgroep regelgeving (Luk De Knijf, Dirk Leeuwerck)) 
 
 Gezien de afwezigheid van Luk en Dirk zijn hier geen punten te bespreken. Belangrijk aan Vlaamse 
kant is om te weten dat de opleidingen tot inventarist zullen starten in oktober 2021. Het systeem 
van inbrengen van asbestinventarissen in de centrale databank van de Vlaamse “Woningpas” zal 
vermoedelijk begin 2022 starten.  
 
Via de overlegmomenten met OVAM weten we dat er intussen ook interesse is vanuit Leefmilieu 
Brussel om een gelijk(w)aardig systeem voor centraal beheer van asbestinventarissen voor 
onroerende goederen in te voeren voor het Brussels Hoofdstedelijk Gewest. 
 

5. Werkgroep afval (Marc Boterdaele, Bart Librecht en Dirk Vandekerkhof)   
 
De heren Vandekerkhof en Vanbuel hebben gezamenlijk een overleg gehad met DENUO (nieuwe 
naam voor FEBEM) teneinde de problemen die onze leden ondervinden voor vlotte aanvoer  van 
afvalstoffen naar de diverse stortplaatsen te signaleren. Tevens werd van dit moment gebruik 
gemaakt om een aantal gesignaleerde punten die ook aan bod kwamen tijdens overleg met OVAM 
zoals het samenstellen van een lijst van asbesthoudende afvalstromen (per EURALCODE) en het 
scheiden van samengestelde afvalstromen binnen de asbestverwijderingen, zoals chappe met 
zwarte lijm en verloren bekistingen.  
 
Er wordt door de heer Verstrynge aangegeven dat er bij CASO (Confederatie Algemene Sloop en 
Ontmantelingsbedrijven) samen met Tracimat reeds een lijst opgemaakt is. Het lijkt de vergadering 
daarom aangewezen om contacten te zoeken met Tracimat om in dit kader een overleg 
betreffende de diverse asbesthoudende afvalstromen in te plannen. 
 

6. Werkgroep PR (Maarten Vanbuel) 
 
 Vorige vergadering werd in het kader van de besprekingen om meer initiatieven naar het Waalse 
Gewest te nemen de mogelijkheid voorgesteld om eventueel een lobbyist in te zetten. Gezien dit 
een serieuze kost met zich meebrengt, moet dit goed overwogen worden en opgenomen worden 
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in de begroting, zodat de inzet van middelen van de vereniging voor dit doel gedragen kan worden 
door alle leden.   

 
7. Statutaire vergadering vereniging dd. 1 oktober 2021 - vergaderlocatie  
 
 Gezien een aantal leden aangegeven hebben dat het voor hun niet mogelijk is om de datum van 1 

oktober 2021 de vergadering bij te wonen, wordt er naar een nieuwe datum gezocht. Volgende 
vergaderdata en locaties worden tijdens de algemene vergadering vastgelegd :  
• 21 september 2021 van 13,00 - 15,00 hr in de lokalen van de Naxhelet Golf Club 1, rue Naxhelet 

te B-4520 Wanze 
• 23 november 2021 van 13,00 - 15,00 hr in de lokalen van de confederatie bouw Antwerpen  
 
Voor de statutaire vergadering is het voorstel om een uitgebreid diner te organiseren in het 
centrum van Brussel met een overnachting hieraan gekoppeld. Dit zou doorgaan op vrijdag 22 
oktober 2021 omstreeks 16,00 hr. De overnachting zal aangeboden worden door de vereniging 
zodat ieder op een veilige manier mee het glas kan heffen voor, tijdens en na het diner. 
 
De nieuwjaarsreceptie laten we doorgaan in de localen van de Confederatie Bouw Antwerpen op 
11 januari 2022. 
 

8. Website : vernieuwing, demo, wat staat reeds online (Guy, Nanou, Maarten) 
 

 De heer Guy Coertjens laat aan alle leden de inhoud en mogelijkheden van de nieuwe website zien. 
Iedereen kan vanaf heden de website raadplegen op www.vab-abd.be Het exclusieve 
ledengedeelte wordt zo spoedig mogelijk afgewerkt, doch we hebben er naar gestreefd om eerst 
het publiek toegankelijke gedeelte online te zetten. Aan- en of opmerkingen zijn meer dan welkom 
bij de heer Coertjens zodat hij deze kan verzamelen en doorsturen naar de webdesigner. De 
vertaling van de Website naar het Frans is gepland nadat hij volledig afgewerkt is.  

 
9. Bespreking risico-analyse werken in zone (studie B.A.C.) overleg FOD-WASO 
 

Gevraagd werd aan de heer Xavier Hella om met dhr. Didier Vassolo een nieuwe vergaderdatum te 
zoeken voor overleg en toelichting bestreffende deze risico-analyse. Ondertussen geven leden aan 
dat tijdens de werfinspecties in Wallonië en bij hercertificatie dit instrument van de risico-analyse 
in zone wel degelijk opgevraagd wordt door de bevoegde ambtenaren van FOD-WASO. Er wordt 
daarom besist om het gedeelte van de risico-analyse dat reeds opgesteld werd door B.A.C. te 
verspreiden aan de leden. Dit document zal als bijlage aan het verslag gevoegd worden.  
 
Tevens zal er vanuit de vereniging een officieel schrijven gericht worden naar FOD-WASO met de 
vraag wat de intenties zijn op nationaal vlak betreffende de metingen in zone. Immers hierover 
bestaat geen officieel protocol. 

 
10. Allerlei 
 

De heer Maarten Vanbuel deelt mee dat het moeilijk is om de vergadering voor te zitten en tegelijk 

http://www.vab-abd.be/
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notities te nemen. Sinds het wegvallen van De heer Wim Bogaert heeft de heer Vanbuel steeds 
getracht de beide taken te combineren, doch dit is niet eenvoudig. Vanuit de Confederatie Bouw 
Antwerpen is het voorstel gekomen om eventueel Dirk Bulens ter beschikking te stellen als 
secretaris voor de vereniging. Er wordt daarom gevraagd aan de aanwezige leden of iemand hier 
bezwaren tegen zou hebben of eventueel zelf graag de taak als secretaris wenst uit te oefenen. 
Gezien niemand deze taak wenst op te nemenen en er geen bezwaren geuit worden tegen de 
aanstelling van Dirk Bulens zal VAB-ABD op het  voorstel om Dirk Bulens aan te stellen als secretaris 
ingaan.  
 
De vraag wordt gesteld wat de positie of het standpunt van de vereniging is betreffende het 
inrichten van een “Hermetische Zone” , tot plastificatiewerken toe, welke uitgevoerd worden door 
niet erkende “derde” ondernemingen. De heer Maarten Vanbuel antwoordt hierop dat er reeds in 
het verleden officieel deze vraag gesteld werd aan het FOD-WASO. Het antwoord per brief zal zo 
spoedig mogelijk aan alle leden verzonden worden. Erkende onderneming voor de verwijdering 
van asbest, zijn en blijven werkgevers. Het blijft in elk geval zo dat bij alle werkzaamheden waarbij 
het gevaar van bloodstelling aan asbest kan bestaan, de werkgever dient in te staan voor een risico 
beoordeling, conform Hoofstuk V Artikel 3-15 van de Codex boek VI titel 4.  

 
 

-------------------- 


